
Hej, ibland får jag höra att Tomelilla GK är bara 9 hål flera månader om året, 
detta är trist att höra. Min önskan är att klubben börjar dränera olika 
områden. Och att man frågar på förbundet om experthjälp, jag har en 
känsla av att vatten står still på flera områden vilket är förödande. 

Svar 

Det är inte så konstigt att man stänger hål 1–9 på hösten, marken där är 
ganska vattenkänslig och är det en blöt höst märks det direkt på dessa 
hål. Det är mycket dränerat och visst har det hjälpt men det blir fort 
lerigt och sönderkört om man har öppet och tillåter att använda 
transportmedel.  

  

Att skotta igen bunkrar på hål 15 som är fulla med vatten är absolut fel tänk, 
såg på Ystad GK vad som hände när dom gjorde det. Bokskogens GK har 
dränerat mycket och dom har erfarenhet också. 

Svar 

Vet inte vilka du menar men, den bunker som har lagts igen är den till 
vänster och längst bak och den var väl inte direkt i spel. Det finns 
bunkrar framför greenen så det räcker och tre på höger sida på väg fram. 
Att ha en massa bunkrar att sköta är både arbetskrävande och 
kostsamt. Bättre att kunna spela 10-18 än att stänga banan helt. 

  

En sak till det går inte att läsa vilka som är segrare på Bo Ohlssons 
vandringspokaler, varken A eller B klassen, vet inte om orken tog slut i 
maskinen som graverade namnen. 

Svar 

Något som klubben inte har uppmärksammat, men helt klart skall det 
gå att läsa vem som har inteckningar i pokalerna. Kommer att åtgärdas 
om det går att lösa. 

  

Mvh Peter Johansson Hammenhög  

Med en inteckning  

 


